
 
 
 

Møteprotokoll 
 
Utvalg: Hovedutvalg helse og omsorg 
Møtested: Fysio- ergotjenesten (Bleikmyrvegen 45, 4276 Veavågen) 
Dato: 15.06.2022 
Tid: Kl. 17:00 
 
 
Følgende medlemmer møtte Parti 
Kenneth Halleland H 
Susan Elin Borg KL 
Anne Grete Hegerland Naley SP 
 
Forfall Parti Varamedlem  Parti 
Ruth Mariann Hop AP Sølvi Henningsen Røyland AP 
Geir Aarvik FRP Bente B. Tjøsvoll FRP 
Veronica Helen Ørpetvedt FRP Kenneth Lodden FRP 
Inge Jacob Ekornsæter H Ole Kristian Nilsen H 
Lillian Levik Løndalen KL Elisabeth Thorheim KL 
Yngve Eriksen KRF Lars Petter Bratthammer KRF 
 
 

Møtenotater: 
Møtet startet med omvisning og orientering om fysio- og ergoterapitjeneseten 
v/virksomhetslederElise Marie Rasmussen Hausken. 
SLT-koordinator,Siri Merete Alfheim orienterte deretter om resultatene fra Ungdata-undersøkelsen.  
 
Både møteleder og nestleder hadde forfall til møte. Hovedutvalget måtte derfor selv velge en 
særskilt møteleder for møtet jf. kommuneloven § 11-2(3).  
 
Halleland (H) foreslo følgende til å lede møtet, jf. kommuneloven § 11-2 (3):  
Borg (KL) 
 
Forslaget fremsatt av Halleland (Ap) enstemmig vedtatt.  
 
Innkalling godkjent. Sakliste godkjent.  
 
Borg (KL) foreslo følgende personer til å underskrive protokollen sammen med møteleder:  
Sølvi Henningsen Røyland (Ap) og Ole Kristian Nilsen  (H) 
 
Forslaget fremsatt av Borg (KL) enstemmig vedtatt.  
 
Møteslutt: 21:00.  
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  
017/22 Barneverntjenesten - tilstandsrapport 2021 

 

018/22 Drifts- og ressursanalyse pleie- og omsorgstjenester 
 

019/22 Samlesak for referatsaker 
 

003/22 Fastlegeordningen – strakstiltak for å øke handlingsrommet for 
kommunen 

 

020/22 Samlesak for spørsmål 
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017/22 Barneverntjenesten - tilstandsrapport 2021 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret tar rapporten «Kvalitetsrapport fra Barneverntjenesten for  
Karmøy og Bokn 2021» til orientering.  
 
15.06.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Barnevernsleder Jakob Bråtå presenterte resultatet fra tilstandsrapporten innledningsvis i forkant av 
behandlingen av saken.   
 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
 
 
 
HHO - 017/22 Vedtak: 
 
Kommunestyret tar rapporten «Kvalitetsrapport fra Barneverntjenesten for Karmøy og Bokn 2021» 
til orientering.  
 
 
 

018/22 Drifts- og ressursanalyse pleie- og omsorgstjenester 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret tar drifts- og ressursanalysen til orientering. Rådmannen innarbeider tiltak i 
budsjettforslag eller med egen sak til kommunestyret. 
 
14.06.2022 Eldrerådet 
 
Behandling 
Kommunalsjef helse og omsorg hadde en god orientering om saken og eldrerådet håper å bli medtatt 
i videre oppfølging av saken. 
Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 
ELD - 020/22 Vedtak: 
Kommunestyret tar drifts- og ressursanalysen til orientering. Rådmannen innarbeider tiltak i 
budsjettforslag eller med egen sak til kommunestyret. 
 
14.06.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen. 
 
RFM - 020/22 Vedtak: 
Kommunestyret tar drifts- og ressursanalysen til orientering. Rådmannen innarbeider tiltak i 
budsjettforslag eller med egen sak til kommunestyret. 
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15.06.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
HHO - 018/22 Vedtak: 
Kommunestyret tar drifts- og ressursanalysen til orientering. Rådmannen innarbeider tiltak i 
budsjettforslag eller med egen sak til kommunestyret. 
 
 
 

019/22 Samlesak for referatsaker 
 
 
 
15.06.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
 
 
 
 

003/22 Fastlegeordningen – strakstiltak for å øke handlingsrommet for 
kommunen 
 
 
 
15.06.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Helsesjef Kristine Tveit orienterte om legesituasjonen og det pågående arbeidet. Det ble vist til at 
arbeidet med å overta legehjemler er påbegynt og at legene i kommunen også har fremsatt flere 
forslag til tiltak som ardministrasjonen nå ser på.  
 
Referatsaken tatt til etterretning.  
 
HHO - 003/22 Vedtak: 
Referatsaken er tatt til etterretning. 
 
 
 

020/22 Samlesak for spørsmål 
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15.06.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
 
 
1. Sølvi Henningsen Røyland (Ap) stilte følgende spørsmål:  
De ansatte og brukerne av MO senteret i Karmøy kommune er hasteflyttet ut av lokalene de har vært 
i gjennom mange år. Årsaken skal være at lokalene ikke er helsemessig forskriftsmessige. Jeg ønsker i 
den forbindelse informasjon om saken og hvordan det kunne utvikle seg slik det gjorde? Hva vet vi om 
årsaken til at problemene med lokalene ikke er oppdaget før? Jeg ønsker også generell informasjon 
om hvordan flyttingen har gått, samt hvordan ansatte og brukere er fulgt opp i prosessen? 
Spørsmålet blir sendt inn før avgjørelsen rundt Kopparen er avgjort i kommunestyret, men med det 
utfallet tatt i betraktning, hvordan ser en nå for seg fremtiden/fremdriften for MO senteret? 
 
Helsesjef, Kristine Tveit, orienterte om at MO-senteret har vært i Havnegaten 9 siden 2005. Det har 
vært en prosess over flere år hvor man har målt inneklima. Helse- og omsorgsetaten har her støttet 
seg på fagfolk med kompetanse innen dette. Det har da ikke vært gjort funn som har tydet på at det 
har vært helsefarlig å jobbe ved MO-senteret. Saken har kommet opp i flere runder, og nå sist hvor 
Arbeidstilsynet hadde mottatt et anonym varsel. Ved tilsyn fra Arbeidstilsynet kom det et vedtak om 
å stans innen 1. juli. Det ble kort tid på å flytte, men nå er de flyttet ut fra lokalene og de fleste har 
fått midlertidige lokaler i Kopparen.  
 
2. Elisabeth Thorheim (KL) ba om å få fratre av familieære årsaker kl. 20:40.  
Dette ble innvilget. 8 representanter til stede.  
 
3. Borg (KL) ba om informasjon om bemanningssituasjonen for ferievikarer i kommunens 
helsetjenester. Videre ønsket Borg en orientering om "Menn i helse" i et senere møte.  
 
Kommunalsjef helse og omsorg, Nora Olsen-Sund, bekreftet at det vil bli holdt en orientering om 
"Menn i helse" til høsten.  
Omsorgssjef, Bodhild Eriksen, orienterte om at det er utfordrende å skaffe ferievikarer i år. Det er 
mye mindre søkander og de som søker ønsker å jobbe i kortere perioder. De unge er ikke interessert i 
å jobbe hele sommeren. De som jobber deltid har selvsagt fått tilbud om å gå opp i stilling. Det er 
også tilbudt en sommeravtale med høyere avlønning og ellers prøver man å få tak i flere 
sommervikarer gjennom nettverk. Det begynner imidlertid å falle på plass.  
 
4. Anne Grethe Hegerland Naley (Sp) stilte spørsmål vedrørende manglende fysioterapitilbud i sone 1 
og viste til sprengt kapasitet.  
 
Helsesjef, Kristine Tveit, viste til at de var kjent med situasjonen. Dette er imidlertid privatrettslige 
forhold. Det jobbes imidlertid med dette og administrasjonen har en direkte dialog med 
fysioterapautene. Driftstilskudd og eventuelt utvidelse er et budsjettspørsmål.  
 
 
 
 
 
 
 


